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所    別 

Institute 

國際事務碩士學位學程（全英語授課） 
Master’s Degree Program of International Affairs 

 (English-Taught) 

招生名額 

Quota 
5名 

報考資格 

Requirements of  

qualification 

曾在公立或已立案之私立大學、獨立學院或教育部認可之國外大學或獨立

學院畢業，獲有學士學位（含應屆畢業生），或具同等學力規定資格者。 

Bachelor degree recognized by the Ministry of Education of the R.O.C. or a 

baccalaureate degree accredited by proper educational authority or any 

equivalent qualification to a baccalaureate degree. 

考試 

項目 

及配 

分百 

分比 

Examination 

and  

Percentage 

書 面 

審 查 

 

Document 

review 

50% 

1. 英文自傳 15%。 

2. 英文研究計畫 25%（含學習目標、方向、重點、主題、未來發展，以及

完成學業所需的規劃、能力及相關條件等項目）。 

3. 大學歷年成績單正本 25%（同等學力報考者，請附最高學力之歷年成績 

單）。 

4. 英語語檢證明及成績單 30%。 

Table 1：對照表 加分 

POINTS 

全民英檢 

GEPT 

托福 測驗 網路 

TOEFL 

IBT 

托福 測驗 紙筆 

TOEFL 

ITP 

托福 測驗 電腦 

TOEFL 

CBT 

多益 測驗 

TOEIC 

雅思 測驗 

IELTS 

劍橋博思國際職場英語檢測/劍橋領思職場英語檢測 

BULATS/ 

Linguaskill 

Business 

大學校 院英語 測驗 第二級 

CSEPT 

20 
優級通過 （含初試） 

109 630 267 950 7.5 90  

15 
高級通過 （含初試） 

83 560 220 880 6.5 75  

10 中高級複試通過 

80 520 192 800 6.0 
60 

345 

5 74 506 180 750 5.5 330 

5. 其他有利於審查之資料 5%（如推薦函*、證照、學程證書、獲獎證明、

國際活動表現、學術寫作/報告或已發表之學術報告或論文等）。 

*推薦函推薦函推薦函推薦函：：：：請原就讀學校之相關教師或就職單位主管書寫請原就讀學校之相關教師或就職單位主管書寫請原就讀學校之相關教師或就職單位主管書寫請原就讀學校之相關教師或就職單位主管書寫推薦函推薦函推薦函推薦函，，，，並由推並由推並由推並由推

薦者親自彌封簽章薦者親自彌封簽章薦者親自彌封簽章薦者親自彌封簽章，，，，未彌封簽章者無效未彌封簽章者無效未彌封簽章者無效未彌封簽章者無效，，，，並另行並另行並另行並另行限時掛號限時掛號限時掛號限時掛號郵寄或親送至郵寄或親送至郵寄或親送至郵寄或親送至

本校教務處本校教務處本校教務處本校教務處招生組招生組招生組招生組((((如附表二如附表二如附表二如附表二))))。 

1. Curriculum Vitae in English 15% 

2. Statement of Purpose in English 25%(including short-term, mid-term and 

long-term goals, motivation for application, performance of study and work, 

study plans, possible thesis topic, future perspective & plans, etc.) 

3. An official transcript of Bachelor Degree 25% (For those applying with an 

equivalent education level, an official transcript of the highest degree is 

required.) 

4. English proficiency score reports 30% (See Table 1.) 

5. Optional documents 5% (reference letters*, licenses, certificates, awards, 

performance of international activities, essays/theses, or published research 

projects/papers, etc.) 

*Reference letters from former instructors and employers must be 

signed and sealed by the referee (improperly sealed letters will not be 

accepted) and delivered in person or by post to the Student Recruitment 

Office (See “Attachment 2.”) 
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所    別 

Institute 

國際事務碩士學位學程（全英語授課） 
Master’s Degree Program of International Affairs 

 (English-Taught) 

面 試 

Interview 

50% 

英文面試：依專業知識 25%、經驗應用 25%、問題解決及臨場反應 25%、

表達能力 25%等項計分。 

因在海外求學、任職或因流行性傳染病居家隔離、居家檢疫、自主健康管理，

不克參加面試者，得採遠距視訊面試，請另附附表九「遠距視訊面試申請

表」。 

English Interview: Based on professional knowledge25%, relevant academic or 

working experiences25%, abilities of problem solution and communication25%, 

and performance of interview25%.  

※Note: If applicants were unable to participate in the on-campus interviews 

due to various reasons, such as overseas study, employment or the needs for 

house quarantine, house quarantine inspection and self-health-management 

owing to epidemic diseases, they should submit the Appendix 9, “Online 

Interview Application.” 

錄 取 標 準 

Standard of 

Selection 

面試成績未達 60分者，不予錄取。 

The minimum requirement of the interview grade is 60. 

同分參酌順序 

Evaluation priority 

1.面試；2.書面審查 

1.Interview；2. Document review 

電     話 

Tel. 

07-3426031 分機 6102、6103 

07-3426031 Ext. 6102, 6103 

網     址 

Official website 
http://c050.wzu.edu.tw 

備     註 

Notes 

1. 畢業學分為 33學分（含「碩士學位論文/產學合作研究技術報告」3學分）。 

2. 依成績擇優錄取，並得錄取備取生若干名，亦得不足額錄取。 

3. 以應屆畢業生身分報考之錄取生，應於註冊前繳驗符合報考身分資格之
畢業證書。若無法繳驗時，取消錄取資格，所餘名額由備取生依序遞補。 

4. 若有相關問題請洽國際事務碩士學位學程，洽詢電話：07-3426031轉

6103、或本校教務處招生組分機 2135，或寫信至 mp00@mail.wzu.edu.tw 

1. The total required credits for graduation are 33, including 3 credits of 

Thesis/Technical Report of Industry-Academia-Cooperation Research 

Project. 

2. Admission to the program is based on academic performance. Waitlisted 

applicants will be admitted if any vacancy occurs. 

3. Graduating students being admitted to the program should submit university 

diplomas before enrollment. Students who fail to do so will be disqualified, 

and the vacancy will be filled by the first waitlisted applicant. 

4. For more information, please contact Miss ChiuJung Chen, Coordinator of 

the Master’s Degree Program of International Affairs, at +886-7-3426031 

ext. 6103 or mp00@mail.wzu.edu.tw; or Student Recruitment Office Tel.: 

+886-7-3426031 ext. 2135. 


